
 

 

 

Zápis kolegia děkanky HF JAMU dne 24. 10. 2022 

 

Přítomni: prof. Barbara Maria Willi, Ph.D., doc. MgA. Jana Goliášová, prof. MgA. Jindřich Petráš, 
PhDr. Petr Lyko, Ph.D. et Ph.D., doc. Jurij Likin, MgA. Kateřina Polášková 
 
Omluveni: Ing. Jana Vondráčková 
 
 

1. Informace paní děkanky prof. Willi, Ph.D.: 
- Děkanka představila petici studentů s prosbou o otevření budovy o nedělích – podepsalo 

40 studentů.  
Proběhla diskuse – kolegium se shodlo, že žádosti vyhoví na zkušební dobu do konce roku. 
Budova bude otevřena v termínech 6. 11. 15.00–18.30; 13. 11. 8.00–15.00; 20. 11. 9.00–20.00; 
dále bez navýšení teploty ve dnech 27.11., 4. 12. a 11. 12. v čase 12.00–16.00 hodin. Časový 
harmonogram otevření budovy bude zveřejněn prostřednictvím webu, sociálních sítí a totemu 
(MgA. Peclová), vrátnice bude sledovat počty zájemců podle kateder/hudebních nástrojů. 
Podmínkou bude zákaz používání přímotopů.  

- Proběhla diskuse ohledně návrhu prof. Medka ohledně mzdových předpisů, tj. neodvíjet úvazek 
z přímé výuky a poskytnout možnost plného úvazku i pro pedagoga, který nesplní požadovaný 
počet hodin přímé výuky. Tento návrh by při systémové aplikaci znamenal, že finanční nároky 
Hudební fakulty by vzrostly o cca 40 % a staly by se nefinancovatelnými. Stávající systém je 
motivační a garantuje jak uměleckou, tak finanční efektivnost.  

- Personální a kariérní plán – proběhla kontrola a domluva na dalším postupu, úprava stávajícího 
dokumentu a návrhy na změny (otázka generačních výměn, statut hostujícího profesora atd.). 

- Děkanka navrhla vytvoření katalogů hudebních nástrojů s popisem, fotografií a návodem 
k používaní. Vyzdvihla vhodnost katalogu pro půjčování nástrojů studentům. Navrhla také 
zviditelnit možnost půjčování nástrojů jako výhodu studia na HF JAMU, kde jako jediná škola 
tuto službu poskytuje, a to bezplatně. Zjistit stav u p. Stehlíkové, která má k dispozici inventář. 
Dát na vědomí i na web. 

- Proběhla diskuse ohledně počtů interních zaměstnanců v souvislosti s finanční náročností 
jednotlivých kateder. 

- Jelikož nebyl dodán podklad, jednání Akčního plánu (rozšířeného kolegia) se odkládá. 
- Dne 1. 11., v 11 hodin proběhne v aule přednáška dirigenta Jakuba Hrůšy. 
- Ve dnech 8.–10. 11. bude hostem na HF prof. Teunis van der Zwart, člen boardu Joint 

Programu – proběhne roční hodnocení Joint programu, plus kurz historického lesního rohu (9. 
11. od 10 do 13 hodin a barokní a klasicistní komorní hry 9. 11. 15–18 hodin). Dalším bodem je 
příprava Blended Intensive Projectu Ton Koopman Academy (9.–13. 1. 2023 v Den Haagu). 
Partneři projektu jsou JAMU, Conservatoire National Supérieur de Paris, University of the Arts 
Den Haag. 

- Děkanka představila plán natočit medailonky (MgA. Peclová) o osobnostech HF JAMU: děkani 
(i minulí), aktuální proděkani, vedoucí kateder a nominanti z kateder. 

 
 

2. Informace doc. MgA. Goliášové: 
- Pomocné studentské síly – dodat náplň práce pro další studentskou sílu u JAO. 

 
 

3. Informace PhDr. Lyka, Ph.D. et Ph.D.: 
- Příprava CRP „Etika“ – v řešení je jeho potencionální prolnutí s GEP. 
- Nominace do hodnotících panelů GAČR – HF navrhla MgA. M. Indráka, Ph.D. 

 



 

 

 

4. Informace prof. MgA. Petráše: 
- Poděkoval pedagogům a studentům za koncert k 75. výročí. 
- Probíhá promo ohledně vystoupení našich studentů a pedagogů na festivalu Leoše Janáčka 

(MgA. Peclová). 
 
 

5. Informace doc. Likina: 
- Problematika podpory zahraničních studentů. Nominování třech studentů na stipendium dle 

výzvy MŠMT v rámci Fondu vzdělávací politiky na podporu studia běloruských studentů v roce 
2022 pro akademický rok 2022/2023. 
 
 

6. Informace MgA. Poláškové, zástupkyně tajemnice: 
- KD schválilo zahraniční cesty: AEC – seminář MusiQue (Lyon, 9.–12. 11.) – doc. Fajnor, 

Mgr. Přibil; kongres AEC (Lyon, 10.–13. 11.) – prof. Willi. 
- KD schválilo mimořádné stipendium pro A. Arbuzavu – zápisné na mezinárodní soutěži 

v Bratislavě ve výši 2.044 Kč. 
- Dotaz na podporu zahraniční cesty prof. Poláka – nelze podpořit. 
- Mimořádné žádosti o uskutečnění povinného koncertu v DnO: zůstává zachován stávající 

systém – žádost studenta schválená pedagogem hlavního oboru bude předána ke schválení 
vedoucímu příslušné katedry, následně je potřeba o tomto informovat prod. Petráše. Domluvu 
termínu je nutné a s dostatečným předstihem řešit s Ing. Vlachovskou. 

- Žádost o záštitu paní primátorky na projekt SNHP byla na žádost prof. Medka podána na 
začátku října. V dalších letech žádost o záštitu na SNHP ze strany HF JAMU podávána nebude, 
dokud nebude vyřešena forma pořadatelství. 

- Informace z KR:  
o Návrhy HF na jednorázový benefit ze sociálního fondu: jízdenky na MHD, vitamínové 

balíčky. 
o Avízo ohledně vyhlášení výzvy v rámci OP JAK na podporu infrastruktury pro doktorandy. 

Za JAMU bude podávám jeden společný projekt; předpokládaný termín odevzdání do 
konce ledna 2023.  

 

 
Příští řádné KD proběhne v pondělí 7. 11. 2022 v 9:30. 

 
 

 

Zapsala     Verifikovala 
Ing. Tatiana Himerová     prof. Barbara M. Willi, Ph.D. 
     děkanka HF 


